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Referat Møte nr.: 04/18  

Møte: BIK                Møtedato: Torsdag 29. nov 2018 

Sted: Telefonmøte 05119  

Referent: Kenneth Eikenes 

Deltakere: Thomas Strøm, Kenneth Eikenes, Nils Joten, Paul Otto Vatne 

Ikke tilstede: Asta Kvalbein, Torodd Laffen Solberg, Maren G Lunsæter 

Sak nr Sak Ansvar Frist 

1. Godkjenning av møteinnkalling 

• Hovedtema ble avtalt på forrige møte den 24-25 okt, og er 
kjent på forhånd 

K.Eikenes  

2. Runde «rundt bordet» 

• Arrangement, Regelverk og Dommere ikke tilstede 

• Ungdomsutvalget ikke tilstede 

• Utdanning/utvikling  
o Har gjennomført møte i utvalget 
o Har ikke planlagt ytterligere møter ut året. 

• Anleggsutvalget 
o Var ikke tilstede når runden ble gjennomgått, kom 

inn i samtalen på neste sak 

• Informasjonsutvalget var ikke tilstede 

• Nestleder 
o Ingen tema 
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3. Skytterkonferansen 2019 

• Questback fra 2018 må gjennomgås for å møte de forslag og 
utfordringer som forrige konferanse presenterte. 

• Rammer må gjennomgås med administasjonen 
o Mengde stoler og rom for konferansen 
o Antall overnattingsplasser 
o Priser 
o Tidspunkter for måltider 
o Oppstart ca kl 16 fredag - avslutning før lunch på 

lørdag. 

• Program må utarbeides 
o Forslag på å kjøre to spor for å ikke spre folkene for 

mye på såpass kort tid. 
o Utdeling av bragd-utmerkelser gjøres i tilknytning til 

middag, men ikke samtidig. 

• Komite/administrasjon 
o Kenneth Eikenes, Thomas Strøm og Paul Otto Vatne 

er med i komitè. Flere må hentes inn for å ivareta 
dette på en god måte. 

• Markedsføring 
o Administrasjonen v/Håkon må sørge for brorparten 

av dette, jf siste konferanse. 

• Utmerkelser – utnevnelser 
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o Det må offentliggjøres en ny questback med 
nominering av årets skyttersjel, årets klubb og årets 
arrangør. 

o TIK har ansvaret for utnevnelser av årets utøver og 
årets gjennombrudd. 

• Legge til rette for en «UNG-konferanse» i et større 
grupperom 

o Ungdomsutvalget har lyst å kjøre et eget opplegg på 
en arena der unge tillitsvalgte kan treffes. 

4. Hva er veien videre for BIK etter Forbundstinget i 2019? 

• Anleggsutvalget må tilpasses det faktum at vi nå har en 
anleggskonsulent.  

o Forslag til nytt mandat utarbeides 

• ARD: 
o Ansvaret for dommerutvikling flyttes til 

Utdanning/utvikling, dette ble vedtatt forrige BIK-
møte. 

o Forslag på å skille aktivitet og regelverk i to 
forskjellige utvalg, dette på grunn av 
arbeidsmengden innen begge tema. 

▪ Forslaget er lagt fram for styret i sist 
styremøte. 

▪ Forslagstekst til nytt mandat må utarbeides 

• Ungdomsutvalget 
o BIK mener dette er riktig plassert, og foreslår ingen 

endringer. 
o Ungdomsutvalget selv har et sterkt ønske om å bli 

værende i BIK. 

• Informasjonsutvalget foreslås lagt ned etter Forbundstinget. 
 

• Det er mulig det skjer endringer mellom TIK og BIK som gir 
åpninger for et nytt utvalg i BIK, mere detaljer om dette 
kommer i neste møte. 
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5. Innkomne saker siden sist møte 

• Søknad om støtte til NM Luftpistol 2019 
o Søknad om støtte innvilges – administrasjonen 

varsles 
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6. Infosak fra styremøte – Norgescup i alle grener 

• Mulig test på et tidspunkt i 2019 

• Mest sannsynlig fra 2020 

• Regler og statutter må utarbeides 
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7. Neste møte (telefonmøte) 
Torsdag 24. januar kl 1830. 

  

8. Eventuelt 

• Ingen saker 

  

 

Referent – Kenneth Eikenes 


